
Referat ekstraordinært bestyrelsesmøde d. 16-01-25 

 

Der er indkaldt til fyraftensmøde for bestyrelsen pga. udmelding om at søstjernen og skovstjernen bliver 

sammenlagt.   

Alle er deltagende fra bestyrelsen + Louise og Ilse fra AMR. 

 

Solveig indleder med at fortælle kort om at hvad mødet skal ende ud med, som er brev til de andre 

forældre.  

 

Hvorfor åbner man ikke to pavilloner op i stedet for? 

Hvordan sikre vi at børnene kan lære af de store som rollemodeller når de flytter?  

- En pædagogisk opgave.  

 

Hvordan sikre vi personalet trivsel?  

Hvordan sikre vi at grønne spire kan leve videre?  

Hvordan kan vi sikre at børnene der bliver rykket i skovstjernen, ikke bliver ekskluderet?  

Hvorfor er det blevet meldt ud med så kort varsel?  

 

- Der er lovet at der en kendt voksen med til børnegruppen. 

- Personalegruppen får hjælp til overgangen af coach fra kommunen.  

- Der ønskes tilbud om overleverings samtale i forhold til info om nye børn overfor det personale der 

skal have børnene.  

 

 

Brevet:  

- Ændres til jeg. 

- Opfordres til at kontakte Solveig og ikke personalet. 

- Evt. dato rygges pga. påske. 

- Sidste afsnit i brevet hvordan forældrene skal opfordres til at snakke med børnene slettes.  

 

Ekstra bestyrelsesmøde onsdag 29. Januar kl. 19-21.  

 

 

  



 


